
 

Vážení rodiče, 
Dovolte mi, abych Vás oslovil v souvislosti s upozorněním na neférové a neetické jednání okolních 
krajských a divizních klubů v okolí, které opakovaně oslovují zákonné zástupce našich hráčů s cílem 
přestupu do jejich FO klubu. Komunikují a slibují spoustu benefitů, jako vyšší soutěž, kvalitnější trenéry, 
nadstandardní zázemí, materiální podporu, sportovní kariéru Vašeho dítěte, … 
 
V klubu TJ Sokol Němčice pracuji s mládeží 14 let a rád bych zdůraznil, že „herní šikovnost a počet 
vstřelených branek“ Vašeho dítěte není jediným měřítkem pro to, aby se Vaše dítě posunulo do vyšší 
soutěže a byla tak zajištěna jeho hráčská kariéra. Náš klub má zájem talentované děti posunout do 
vyšších soutěží a důkazem toho je několik hráčů, kteří této příležitosti využili. Šlo o hráče, kteří hráli či 
aktivně stále hrají soutěže úrovně 1.A třídy (Č. Heřmanice), krajského přeboru (Č. Třebová, Litomyšl), 
divize (V. Mýto), či soutěž nejvyšší ligy (Pardubice). Není tedy pravdou, že si talentované hráče chceme 
„škudlit“ pro sebe a zamezit jim tak herní rozvoj a splnění jejich snů. Navíc talentovaným dětem ve věku 
přípravek a žáků umožňujeme účast na výběrových kempech, které grassroots trenér okresního svazu 
pro tyto děti organizuje. Standardem u nás je i to, že hráči hrají za vyšší věkovou kategorii. 
 
Věk Vašeho dítěte není pouze kalendářní, ale je potřeba brát v úvahu také věk biologický a věk 
mentální. Každé dítě je individualita a je potřeba s ním citlivě pracovat. Zejména právě z důvodu 
mentální vyspělosti držíme hranici (kdy hovoříme s rodiči o možnosti vyšší soutěže/klubu) na úrovni 
starších žáků. V příští sezóně 2024/2025 to bude věková hranice ročníku 2011. 
 
Ale zpátky k neetickému přístupu výše uvedených klubů, kterým jde o udržení kvality soutěží, na které si 
nevychovali vlastní hráče a na kterou bez „vykrádání“ talentovaných dětí herně prostě nemají. Na 
otázku „proč hrají tak vysokou soutěž, kde mají přes 350 obdržených branek a stavějí si vzdušné 
zámky?“ odpověď opravdu neznám. Popisovaná situace není příběh pouze klubu TJ Sokol Němčice, ale 
jde o zkušenosti víceméně všech vesnických klubů okresu Svitavy, s kterými se potkáváme.  
 

1) Informujte nás 
Pokud Vás některý klub osloví s nabídkou „atraktivního“ přestupu, bude Vám slibovat herní růst Vašeho 
dítěte a kariéru v nejvyšší lize s TOP podmínkami, informujte o tom prosím svého trenéra. 
 

2) Vzájemná důvěra 
My Vaše dítě dobře známe a jsme víceméně součástí Vaší rodiny. Věřím, že náš klub, trenér a celá parta, 
v které sportovně Vaše dítě vyrůstá, je součástí jeho biologického, mentálního a zejména sociálního 
rozvoje. 
 

3) Zdravý rozum 
Mírněte prosím ambice vlastní i ambice svého dítěte a pojďme Vaše dítě postupně připravit na vyšší 
soutěž až od úrovně starších žáků. V herním růstu nabízíme již dnes přístup a formy, které zajistí 
spolehlivý a citlivý posun v herních dovednostech. Do 14 let Vaše dítě o nic neochudíte. 
 
Děkuji všem za zachování důvěry a dobrých osobních vztahů 
Lukáš Pavliš, předseda spolku 
 


